

New Brunswick Recreation and Sport Sector Leaders Invite Political Candidates to Discuss Party Visions and Plans Ahead of Provincial Election

[Fredericton, New Brunswick] – [September 12, 2024] – Leaders of the recreation and sport sector in New Brunswick have sent letters of invitation to leaders of political parties with seats in the legislature to meet with them and discuss the role of recreation and sport in the lives of New Brunswickers as well as their parties' vision and plan for this vital sector in the upcoming provincial election.

Using the tagline "Parks to Podiums," the group seeks to emphasize that recreation and sport are essential components of a healthy, vibrant, and engaged community. They contribute significantly to physical, mental, and social wellbeing of New Brunswickers of all ages and abilities and must be available to all who desire to have access to them.

Key areas of discussion will include:

- Party platforms and policies related to recreation and sport
- Strategies to increase access to recreational and sporting opportunities for all New Brunswickers
- Plans to invest in infrastructure and programs that support community health and wellness
- Initiatives to promote inclusivity and accessibility in recreation and sport.

"We believe that engaging with political candidates is essential to developing strategies to enhance the quality of life in New Brunswick through recreation and sport. We look forward to hearing how each candidate plans to champion these strategies if elected," said Chris Gallant, Executive Director of Recreation NB | Loisirs N.-B.

Sector Representatives:

Chris Gallant, Executive Director
Recreation NB | Loisirs N.-B
www.recreationnb.ca

Cheryl MacDonald, CEO
Sport New-Brunswick
sportnb.com

Chantal Rochon, Performance Pathway Coordinator
Canadian Sport Institute Atlantic
www.csiatlantic.ca

Sally Hutt, Executive Director
Parasport NB
www.parasportnb.ca

Media Contacts:

Chris Gallant
Recreation NB | Loisirs N.-B.
cgallant@recreationnb.ca
506-459-1929 Ext. 1

Cheryl MacDonald
Sport New-Brunswick
cheryl.macdonald@sportnb.com
506-461-6783

Les leaders du secteur du loisir et du sport au Nouveau-Brunswick invitent les candidat.e.s politiques à discuter de leur vision et de leurs plans avant l'élection provinciale.

[Fredericton, Nouveau-Brunswick] – [12 septembre 2024] – Les leaders du secteur du loisir et du sport au Nouveau-Brunswick ont envoyé des lettres invitant les chef.fe.s des partis politiques qui ont des sièges à l'assemblée législative à discuter du rôle du loisir et du sport dans le quotidien des personnes qui vivent au Nouveau-Brunswick. Ce sera aussi l'occasion pour les chef.fe.s de partager la vision et le plan de leur parti lors de la prochaine élection provinciale pour ce secteur indispensable .

Utilisant le slogan « Du parc au podium » l'objectif du groupe est de souligner l'importance du loisir et du sport comme aspects essentiels des communautés néo-brunswickoises vibrantes, engagées et en santé. Ils contribuent largement au bien-être physique, mental, et social des personnes de tous les âges et de toutes les capacités qui vivent au Nouveau- Brunswick et il est impératif que tout le monde qui le désire puissent avoir accès au loisir et au sport.

Les points clés de la discussion incluent les éléments suivants :

- Programme électoral des partis pour le secteur du loisir et du sport
- Les stratégies pour améliorer l'accès aux opportunités récréatives et sportives pour toutes les personnes vivant au N.-B.
- Les plans d'investissement en matière d'infrastructure et de programmes visant à soutenir la sante et le bien- être de nos communautés.
- Les initiatives faisant la promotion de l'inclusion et de l'accessibilité dans les loisirs et le sport.

« Nous croyons que la collaboration avec les candidat.e.s politiques est essentiel pour développer des stratégies qui, grâce au loisir et au sport, amélioreront la qualité de vie des personnes qui vivent au N.-B. Nous sommes impatient.e.s d'apprendre comment chaque candidat.e prévoit défendre ces stratégies s'ils.elles sont élu.e. », a dit Chris Gallant, Directeur exécutif de Recréation NB | Loisirs N.-B.

Représentant.e.s:

Chris Gallant, Directeur exécutif
Recreation NB | Loisirs N.-B
www.recreationnb.ca

Cheryl MacDonald, CEO
Sport Nouveau-Brunswick
sportnb.com

Chantal Rochon, Coordinatrice du parcours de performance
Institut Canadien du Sport Atlantique
www.csiatlantic.ca

Sally Hutt, Directrice exécutive
Parasport NB
www.parasportnb.ca

Contact médias :

Chris Gallant
Recreation NB | Loisirs N.-B.
cgallant@recreationnb.ca

Cheryl MacDonald
Sport Nouveau-Brunswick
cheryl.macdonald@sportnb.com